
 

 
 
Навчання на кафедрі Автоматизації, метрології і енергоефективних тех-

нологій стало для мене фундаментом, на якому я зараз будую свою професійну 
діяльність. Здобуті знання та навички я щоденно застосовую на практиці у сво-
їй роботі в центральній диспетчерській ТЕЦ-3, де оперативність, точність і тех-
нічна грамотність є ключовими вимогами. 

Магістерська програма дала мені не лише глибоку теоретичну підготовку, 
але й сформувала системне мислення та здатність ефективно працювати з су-
часними автоматизованими системами управління, що є невід'ємною частиною 
технологічних процесів на ТЕЦ. Особливо цінним був практичний досвід моде-
лювання, розрахунків, а також використання сучасного програмного забезпе-
чення, з яким ми працювали на заняттях. 

Я вдячний викладачам кафедри за високий рівень професіоналізму, увагу 
до студентів і готовність ділитися реальними прикладами з виробництва. Особ-
лива подяка за людське ставлення, підтримку під час навчання та допомогу з 
профорієнтацією. 

Можу з упевненістю сказати, що вибір саме цієї спеціальності та кафедри 
був правильним рішенням. Отримані знання дозволили мені швидко адаптува-
тися на підприємстві та вже з перших місяців роботи брати участь у прийнятті 
відповідальних рішень щодо управління складними енергетичними об’єктами. 
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